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Minnesanteckningar för Friskis&Svettis Eskilstuna 
Styrelsemöte nr 2 verksamhetsåret 2019. 

___________________________________________________________________ 
 

Plats:  Sveaplan 
Datum:  21 mars 2019 
Tid:  17:000-20:00   

Ledamöter:   Närvarande 

Marie Svensson, Ordförande X 
Kent Sedin v.ordförande  X 
Erik Österberg  X 
Tua Larsson Manelius  X 
Jarno Pikkarainen  X 
Leif Lundborg, suppleant  - 
Susanne Room, suppleant  X  
Pernilla Sjöberg, adjungerad X 
Ivar Lejbrink, lekmannarevisor - 

 
___________________________________________________________________ 
 

-  Mötets öppnande 
Ordförande förklarade mötet öppnat och alla välkomna. 

 
-  Godkännande av dagordning 

Dagordning godkändes. 
 

- Val av justerare 
Susanne valdes att jämte ordförande justera protokollet 
 

-  Föregående protokoll 
 Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 

- Resultatrapport 
Resultatet för februari månad är positivt. Medlemsantalet ligger över 
prognosen. 

  

- Årsmötet 10 april 
Förberedelserna går enligt plan. Samtliga handlingar till årsmötet läggs ut på 
hemsidan och i lokalerna 25/3.  
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- Rådslag och funktionärsenkät 
Rådslaget är genomfört och sammanställt. Deltagarna på mötet var mycket 
positiva. 

 

- Rapport lokalgrupp 
”Bruna väggen” är flyttad. Det återstår lite efterarbete, som att flytta elen till 
löpbanden.  
Arbetet i herrarnas omklädningsrum och bastu påbörjas på måndag. Det 
beräknas bli klart under veckan. 
 

- Rapport från verksamheten 
Pernilla berättade bl.a. Robin är igång som PT och att det är många som vill bli 
funktionärer hos oss just nu. 

Riks har ”individuell-tränar-utbildning” här under påskhelgen. 

  

- Årsstämma  
Motioner och proportioner som är inlämnade till Riks årsstämman gicks igenom 
och vi tog ställning till dem.  

 
- Utse hedersmedlem 

Team Admin har tagit fram kriterier för både funktionärer och medlemmar. 
Också ett diplom har tagits fram.  

Styrelsen godkänner kriterierna med ett förtyglande vad det innebär att vara 
hedersmedlem. Bifogas protokollet. 

Styrelsen godkänner Team Admins förslag att utse en hedersmedlem på 
årsmötet. 

- Visuell identitet 
Alla loggor ska vara bytta senaste 30/6. Vi behöver byta mattorna i entrén och 
skyltarna utanför. 

Styrelsen beslutar att ha kvar den gamla fyrkantiga ljuslådan och endast ersätta 
själva skylten. 

 
 

-  RIKS 
Har tagit fram en utbildning för styrelsemedlemmar och verksamhetschefer. 
Första tillfället kommer i maj. 
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-  Övriga frågor 
Joylife, en grupp naprapater och kiropraktorer, är intresserade att hyra lokaler 
hos oss. Personalen får styrelsens förtroende att fortsätta kontakten. 

 
 

- Nästa möte 
Årsmötet 10/4 med efterföljande konstituerade möte. 
Nästa ordinarie styrelsemötet 25/4 kl.17:00  

  

-  Mötets avslutande 
 Marie avslutade mötet. 


